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Protokół 
z XI  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 8  listopada 2011r. w godz.  od 10.00 do 11.30  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 
stanowiących własność gminy Liniewo w miejscowości Lubieszyn w trybie bezprzetargowym. 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest za wprowadzeniem  proponowanych przez  
Wójta projektów uchwał. 
 
Radni jednogłośnie 14  głosami przyjęli do porządku obrad proponowane przez 

Wójta projekty uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jeszcze uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Ad. 4  

Interpelacje i wnioski radnych 
 
Bogdan Karczyński – chodnik przy drodze powiatowej zapada się w miejscu 
przechodzenia kanalizacji, 
- problem jest dziur na drodze powiatowej w Głodowie, 
- otrzymałem sygnał od sołtysa z Deki, że drzwi w hydroforni w Milonkach są spróchniałe. 



2 

 

 
Stanisław Burek -  jak idzie sprawa Pana Machuta z żwirownią w Lubieszyni e? 
- sprawa starej żwirowni w Lubieszynie, został tam postawiony szlaban i nic się tam nie 
dzieje. Jest sprzęt można tam  wyrównać teren i posadzić las, aby służył 
mieszkańcom, 
- na temat sprzedaży starej remizy w Lubieszynie, Zarząd OSP Lubieszyn ma pomysł na 
zagospodarowanie tej remizy i w miarę możliwości chcą ją remontować, będziemy tam 
ćwiczyć. Wnioskuję o podłączenie tam prądu. Jedna żarówka tam podłączona nie obciąży 
budżetu gminy.  
 
Sławomir Zabrocki – sołtys Chróstów Wysińskich zgłaszał już sprawę naprawę asfaltu na 
poboczach, nie długo przyjdą mrozy i wypadałoby to już naprawić. 
 
Benedykt Knitter – ponawiam prośbę o naprawę przepustu nad jeziorem w Sobączu, bo 
na wiosnę cała plaża spłynie do jeziora. 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym podziękować za usunięcie pni z boiska w Wysinie, 
- koło remizy zapada się studzienka, 
- na ulicy Polnej w Wysinie trzeba wyciąć krzaki, które nachodzą już na drogę.  
 
Jerzy Czapiewski – co to jest z tymi lampami, ciągle nic się nie dzieje, a już coraz szybciej 
robi się ciemno. Pan Komolubi obiecywał i nic się nie dzieje. 
 
Zdzisław Bela – w Iłownicy naprzeciwko przystanku i na zakręcie koło p. Zinka nie świecą 
się lampy. 
  
Stanisław Burek – lampa koło remizy i sklepu także nie działa. 
 
Ad. 5 
Podjecie uchwał w sprawach:        

 
a) Obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2012r.  

 
Jerzy Bałachowski – Przewodniczący Komisji Rolnej – wnioskujemy o obniżenie ceny 
skupu żyta do 61zł. 

 
Grzegorz Michnowski – jesteśmy poważnymi ludźmi na komisji było ustalone obniżenie 
ceny skupu żyta do 60zł. 

 
Jerzy Bałachowski – konsultowałem się z p. Rudnicką i p. Burkiem, rozmawialiśmy z 
Nową Karczmą i tam mają stawkę w wysokości 65zł. 

 
Wójt – dziękuję za oba głosy i że staracie się podejść do sprawy odpowiedzialnie dla 
rolników i dla budżetu gminy. Nie chcemy burzyć pewnych ustaleń, zagłosujcie tak jak 
uważacie, my to już przyjęliśmy chociaż z ubolewaniem. Mamy ogromny problem, bo 
budżet jeszcze nam się nie złożył. Musimy się uelastycznić do sytuacji krajowej.  
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Sekretarz – możemy wysłać uchwałę do Izb Rolniczych do zaopiniowania w ciągu 7 dni od 
powstania tego aktu, bo możemy dostać od Wojewody pismo w sprawie przedstawienia 
opinii Izb Rolniczych. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek p. Jerzego Bałachowskiego o 

obniżeniu stawki skupu żyta do celów podatku rolnego jako daleko idący. 
 
Radni  3 głosami „za” przy 8 głosach „przeciw” i 3 „wstrzymujących” odrzucili 
wniosek p. Jerzego Bałachowskiego. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 

b) Stawek od podatku od środków transportowych 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy 

Liniewo 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
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Radni 9 głosami „za” przy 1 głosem „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi” 
przyjęli uchwałę. 
 

d) Wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność gminy 

Liniewo w miejscowości Lubieszyn w trybie bezprzetargowym 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 

Wójt – otrzymaliśmy informację od Pomorskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, że 
zostaliśmy objęci patronatem, jest to pierwszy krok do dalszego rozwoju gminy. 
 

Ad. 6 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – zapadający się chodnik przy drodze powiatowej w Głodowie – przekażemy tę 
sprawę do ZDP, 
- sprzedaż remizy – dziękuję za tą opinię na temat starej, zdewastowanej remizy. 
Strażacy z OSP Lubieszyn mają drugą, ładną i zadbaną remizę, 
- wycinka drzew koło p. Naczyk w Wysinie – zajmiemy się tym, 
- lampy – było spotkanie z p. Komolubim i jest pewien kompromis, zrobimy to pół na pół 
czyli my damy 4 500zł i oni tyle samo. Rozmawialiśmy na temat wyłączników 
zmierzchowych, są problemy z zamówieniami. Nie jesteśmy w stanie tego przyśpieszyć. 
Możemy wysłać pismo do szefa spółki ENERGA. 
 

Przewodniczący Rady – w każdej większej jednostce w Gminie Liniewo jest jednostka OSP 
i mogłaby się zająć wycinką takich krzaków. To jest moja propozycja do akceptacji  dla p. 
Wójta. 
 
Piotr Piwowarczyk – kopalnia żwiru „LINIEWO” – inwestor w maju 2010 r. złożył 
wniosek i gmina była zobligowana przesłać dokumenty do organów opiniujących. Organy 
opiniujące nakazały inwestorowi przedstawić raport oddziaływania na środowisko. 
Wpłynęły także protesty okolicznych mieszkańców. We wrześniu RDOŚ napisał do 
wnioskodawcy o wyjaśnienia do raportu oddziaływania na środowisko w sprawie NATURA 
2000. 
 
Krystian Breski – zapadlisko na drodze powiatowej w Głodowie – mamy gwarancję od 
wykonawcy, zostanie to przez nich wykonane, 



5 

 

-  naprawa drzwi do hydroforni w Milonkach – sprzedajemy tam miesięcznie 2,4 m 
wody tyle co rolnik w ciągu dnia. Koszty utrzymania tego są tak duże, że nie ma możliwości 
inwestowania. W hydroforni w Milonkach są drzwi wewnątrz i na zewnątrz, zostanie tam 
przeprowadzona drobna renowacja, 
- wyrobisko w Lubieszynie – jest tam postawiony szlaban i oznakowany teren. 
Rekultywacja tego terenu już trwa, ale jest to proces powolny. Sprzęt jest i systematycznie 
tam działamy, 
- lampy – sprawa lamp w Lubieszynie i Iłownicy została przekazana, 
- naprawa  poboczy w Chróstach Wysińskich – nim to zrobimy wcześniej popękania 
asfaltu trzeba zalać emulsją klejącą. Dopiero podpisaliśmy umowę na naprawę dróg, w 
tym tego odcinka drogi, 
- naprawa parkingu koło remizy w Wysinie – wykonawca w ramach gwarancji poprawi 
to miejsce, jest to mieszkaniec Wysina to na pewno nie będzie problemu, 
- przepust na plaży w Sobączu – człowiek, który miał się zając wyceną naprawy tego 
przepustu jeszcze jej nie przekazał. 
 
Ad. 7 
Wolne głosy i wnioski 

 
Józef Moritz – kiedy zostanie przyznany piasek dla poszczególnych sołectw?  
 
Tadeusz Borkowski – potrzeba trochę szlaki lub gruzu do sołectwa Orle. 
 
Stanisław Burek – chciałbym przedstawić małą dygresję, dzisiejsza sesja jest lekcją 
edukacji dla nowych radnych i przewodniczącego. Gdy na początku roku były ustalane 
podwyżki dla Wójta i radnych. Ja dałem propozycję dalej idącą dla budżetu gminy i nie 
została ona przegłosowana w pierwszej kolejności. Teraz kwota obniżenia ceny skupu żyta 
61 zł, została przegłosowana jako dalej idąca. Dzisiaj głosowanie zostało przeprowadzone 
zgodnie z literą prawa. A w styczniu? Sami sobie odpowiedzcie na to pytanie. Radni dzisiaj 
usłyszeli przeprosiny a ja tych słów się nie doczekałem. 
 
Przewodniczący Rady – panie Burek, trzeba było zaskarżyć tę uchwałę tak jak Pan chciał. 
To była moja wina za co przepraszam. Ale przed przerwą mieliśmy pewne ustalenia, a po 
15 minutach mówi się ci innego. Też daję to pod rozwagę.    
 

 
 

  Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30 

 

 
 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 

Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                      Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
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